

Belt and Road Summit Side Trip 「一帶一路」高峰論壇考察活動：

Belt and Road Business Mission to Shenzhen

一帶一路經貿代表團訪問深圳

29/06/2018

Participation Fee : HKD1,000 / USD130 per person

(includes round-trip transportation, lunch and networking events; while insurance and visa application are not included)

參加費用：港幣 1000 元正 / 美金 130 元正

(包括來回交通、午餐及交流活動費用，但不包括保險及辦理中國簽證的費用)

Tentative Programme 擬定行程

Time 時間	Itinerary (subject to change without prior notice) 行程 (可能因需要作出更改)
07:15	Gather at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre 於灣仔香港會議展覽中心集合
08:00-10:00	Arrive Shenzhen by coach (included time for immigration) 乘旅遊巴到達深圳 (包括辦理入境手續時間)
10:00-10:30	Transfer to China Merchants Shekou Holdings 乘旅遊巴到達招商局集團蛇口公司
10:30-12:00	Visit to China Merchants Shekou Holdings 參觀招商局集團蛇口公司 China Merchants Group (CMG) is a leading state-owned enterprise based in Hong Kong. CMG actively participates in the Belt and Road Initiative, operating 49 ports in 19 countries and regions around the world, most of which are located at important points along the Belt and Road. The China Merchants replicated the success model of Shekou in PPC: Port-Park-City in countries along the Belt and Road and built Zhongbai Industrial Park, Djibouti Free Trade Zone and other integrated development projects. In 2016, China Merchants made a breakthrough in the pilot project of "Silk Road Station" in Djibouti, which the "Shekou Model" landed overseas for the first time. In 2015, China Merchants participated in the construction project of the Belarusian Zhongbai Industrial Park by building the first project, the Zhongbai Business Logistics Park. The first phase of the project has been completed and put into use, of which Huawei, ZTE and GEELY AUTO have already moved in.

	<p>招商局集團經營總部設於香港，是香港四大中資企業之一。招商局是國家“一帶一路”戰略的重要參與者和推動者，在全球 19 個國家和地區擁有 49 個港口，大都位於「一帶一路」沿線國家及地區。</p> <p>招商局在「一帶一路」沿線國家及地區複製“前港 - 中區 - 後城”（PPC:Port-Park-City）的蛇口成功模式，建設中白工業園和吉布提自貿區等綜合開發項。2016 年，招商局在吉布提的“絲路驛站”試點項目取得突破性進展，“蛇口模式”第一次在海外落地。2015 年，招商局參與了白俄羅斯的中白工業園項目建設，招商局中白商貿物流園成為中白工業園內第一個動工項目，首期工程已竣工並投入使用。華為，中興及吉利汽車等公司已經進駐。</p>
<p>12:30-14:00</p>	<p>Networking Luncheon 香港貿發局交流午宴</p> <p>Participants can network with representatives of local government, chambers, associations and enterprises.</p> <p>參加者可與深圳市政府、深圳各商協會及企業等代表交流。</p>
<p>14:00-14:30</p>	<p>Transfer to ZTE Corporation 乘旅遊巴到達中興通訊</p>
<p>14:30-16:00</p>	<p>Visit to ZTE Corporation 參觀中興通訊</p> <p>ZTE Corporation is a global leader in telecommunications and information technology. Founded in 1985 and listed on both the Hong Kong and Shenzhen Stock Exchange, the company has been committed to providing integrated end-to-end innovations to deliver excellence and value to consumers, carriers, businesses and public sector customers from over 160 countries around the world to enable increased connectivity and productivity.</p> <p>ZTE Corporation actively supports the Belt and Road initiative by building the countries and regions along the Belt and Road with its innovative and leading communication technologies. ZTE has offices in 53 of the 65 countries and regions along Belt and Road, while the wireless network has covered 40 countries and the wired network covers 52 countries.</p> <p>中興通訊 (ZTE) 成立於 1985 年，是在香港和深圳兩地上市的大型通訊設備公司。中興通訊是全球領先的綜合通信解決方案提供商，中國最大的通信設備上市公司。公司通過為全球 160 多個國家和地區的電信運營商和企業網客戶提供創新技術與產品解決方案，讓全世界用戶享有語音，數據，多媒體，無線寬帶等全方位溝通。</p> <p>中興通訊積極響應「一帶一路」倡議，以創新領先的通信技術助「一帶一路」沿線國家建設。中興通訊於 65 個「一帶一路」國家及地區中的 53 個國家及地區設有辦事處，其無線網絡已經覆蓋 40 個國家，有線網絡更覆蓋 52 個國家。</p>
<p>16:00-16:20</p>	<p>Transfer to BYD Company Limited (BYD) 乘旅遊巴到達比亞迪</p>

<p>16:20-17:40</p>	<p>Visit to BYD Company Limited (BYD) 參觀比亞迪</p> <p>Founded in 1995, BYD Company Limited (BYD) was listed on the Stock Exchange of Hong Kong and the Shenzhen Stock Exchange. BYD is principally engaged in the IT industry with its secondary rechargeable battery business, mobile phones, computer parts and assembly operations, as well as traditional fuel vehicles and new energy sources. BYD is actively developing new energy products including solar power stations, energy storage power stations, LED and electric forklifts with its advantages in technology advancement.</p> <p>Up to now, BYD has 220,000 employees worldwide and owns 33 domestic and foreign industrial parks. It has production bases in the United States, Brazil, Japan, India, and many countries and regions along and related the Belt and Road. In countries and regions along the Belt and Road, BYD involved mainly in the areas of railway and transportation, electric vehicles, energy storage and other products or solutions for large-scale infrastructure construction.</p> <p>比亞迪創立於 1995 年，分別在香港聯合交易所及深圳證券交易所上市，主要從事以二次充電電池業務，手機、電腦零部件及組裝業務為主的 IT 產業，以及包含傳統燃油汽車及新能源汽車在內的汽車產業，並利用自身技術優勢積極發展包括太陽能電站、儲能電站、LED 及電動叉車在內的其他新能源產品。</p> <p>截至目前，比亞迪在全球有 22 萬員工，擁有 33 個國內外工業園，在包括美國、巴西、日本、印度等在內的很多「一帶一路」沿線及相關國家及地區都有生產基地。在「一帶一路」沿線國家及地區主要推廣的是軌道交通、電動車、儲能等產品及解決方案，屬於大型基礎設施建設或重大民生工程。</p>
<p>17:40-19:40</p>	<p>Depart for Hong Kong by coach 由深圳乘車返回香港</p>
<p>19:40</p>	<p>Dismiss at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre 於灣仔香港會議展覽中心解散</p>

Enquiry 查詢

Mr Ivan Ma 馬鈞彥先生
Assistant Manager, Belt and Road & External Relations
一帶一路及對外事務助理經理
Tel 電話: (852) 2584 4412
Fax 傳真: (852) 3521 3182
E-mail 電子郵件: ivan.ky.ma@hktcd.org

Miss Elaine Auyeung 歐陽奕翎小姐
Project Executive, Belt and Road & External Relations
一帶一路及對外事務項目主任
Tel 電話: (852) 2584 4062
Fax 傳真: (852) 3543 8744
E-mail 電子郵件: elaine.auyeung@hktcd.org